
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 06.02.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig ponownie (Interpelacj a z dnia 07 .ll .2017)

z proSb4 w imieniu mieszkafic6w Osiedla Kazimierza Wielkiego

o remont nawierzchni rondaprzy tamie alei KazimierzaWielkiego

i ulicy Plockiej.

Odcinek ten jest bardzo wazny dla okolicmych mieszkanc6w

jak i dla innych u4tkownik6w drogi przejeidhaj4cychprzez

Woclawek, a stan nawierzchni obecnie jest katastrofalny i zagruZa

bezpieczeristwu.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

ZpowuZaniem
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